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  Protokoll  
styrelsemöte 
2023-02-27 

 

Nr 2/2023 
7 bilagor 

 

Närvarande: 
Kenneth Brynolfsson, ordförande    

Siv Rosenqvist, Bengt Svensson, Lars Östman, Torsten Hemph, Britt 
Söderlund, Annikka Genberg, Gunnevi Norgren, Inga-Lill Runermark, Gösta 

Krantz 
 

Frånvarande: - 
 

Övriga närvarande: Anders Björendahl 
 

§1 Mötets öppnande 
 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med följande tillägg under övriga frågor: 

- Tillgängligheten på Seniorernas Hus 
- Processen för årsmötet 

 
§3 Samrådsverksamheten 

Vår KPR-grupp träffas i morgon (28/2) för att bestämma vilka punkter 

vi vill ta på nästa KPR-möte. Några punkter från SPF bör vara: 

- Hemtjänstindex, där Väsby ligger väldigt dåligt till och alltså 
hemtjänsten fungerar dåligt. Vad gör kommunen för att förbättra 

detta, speciellt avseende Biståndshandläggning och Utförande? 
- Hur har det gått med beslut om upphandling av hemtjänst via 

LOU? 
- Verksamhetsplan för KPR 2023. 

- Kommunens hantering av frågor från Suicide Zero. Vem i 
kommunen ansvarar? 

- Uppföljning av läget avseende kvalitetspengen. 

Dessutom har PRO ett antal punkter där SPF instämmer i de flesta. 

 

§4 Föregående styrelseprotokoll. 
 Protokoll nr 1/2023 2023-01-31 godkändes och lades till handlingarna. 

 
§5 Rapporter 

 -Ekonomi 

 Lasse har ägnat en hel del tid åt redovisning till Socialstyrelsen av vad 

vi gjorde med bidraget från dem föregående år. 
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 Beslut: Torsten hanterar ansökan om bidrag från Adolf Stafs fond i år. 

 I övrigt, se bilaga.  

 

-Medlemmar 

Vi är nu 1267 medlemmar. Vi börjar få ont om vårprogram, så i 
fortsättningen kan nytillkomna medlemmar inte få ett eget program 

utan får nöja sig med att läsa programmet på hemsidan. 

I övrigt, se bilaga.  

 

-Resekommittén 
Sämre bokningsläge än tidigare, folk är försiktiga med ekonomin. 

Resan till Fantomen på Operan har ställts in, resorna till Gripsholm och 
norra Uppland ligger i riskzonen även om det är ganska lång 

anmälningstid kvar. 

När det gäller Eldsjälsresan (se extra bilaga) så är styrelsens mening 

att en resa med övernattning inte är ett bra alternativ. Resan bör 
genomföras före mitten av november då julborden börjar serveras. 

Egen buss till Grisslehamn för att åka med Eckerölinjen är dyrt. Ett 
förslag väcktes om att kombinera en resa med Eckerölinjen även med 

de som inte vill åka båt. De kunde då kanske intaga lunch och gå på 

spa i Grisslehamn, Inga-Lill undersöker. 

Inga-Lill hade en fråga till styrelsen om vi kan låta Högbergs Buss ta 

med egna resenärer på vår resa till Rügen. Styrelsen har inget emot 

detta, då det finns plats i bussen och det inte kostar oss något. 

I övrigt, se bilaga. 

 

-Programkommittén 
Vårcaféet med kommunens kretsloppsansvarige 22/2 besöktes av 26 

personer och det extra besöket på Hesselby slott 23/2 av 29 personer. 

Det måste inskaffas en licens för InDesign och ett USB-minne för att 

kopiera miljön för progamskapandet från Stefan Asp till ny ansvarig för 

programdesignen. Torsten respektive Siv hanterar detta. 

Beslut: Föreningen står för kostnaden för nödvändiga programvaror 

men inte för hårdvara som datorer och skrivare.  

I övrigt, se bilaga. 

 

 -Friskvårdskommittén 

Vissa aktiviteter, t.ex. mattcurling och linedance, är så populära att 

det börjar bli svårt att ta in ytterligare deltagare. 

 Långpromenaderna på onsdagar startar 22/3. 

 Det har varit en digital folkhälsokonferens där 3 medlemmar av 

friskvårdskommittén deltog. Se extra bilaga med rapport från denna. 
Observera att det finns en hel del förslag om förbättrad folkhälsa på 

”Min sida” på SPF:s hemsida och på SPF:s intranät (login gbg1939). 
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 Beslut: Livsstilsverktyget som nämndes under folkhälsokonferensen 

diskuteras på vårens styrelsekonferens. 

 I övrigt, se bilaga. 

 

-Hemsidan 
Inget att rapportera. 

 

§6 Övriga frågor 
1 Nytt sätt att minska ofrivillig ensamhet. 

Anders skall träffa ”Generation Marianne”, en organisation för att 
bygga broar mellan generationerna, 9/3 på Seniorernas Hus. 

En ny app, ”Mötesglädje”, utvecklad av SPF kommer att invigas 
torsdag 4/5 kl. 11.00. Appen är avsedd att vara en digital 

mötesplats för att minska ofrivillig ensamhet och social isolering. 

2 Tillgänglighet på Seniorernas Hus. 

Det har visat sig att PRO och Finska PRO har bokat upp väldigt 
mycket tider i stora salen på Seniorernas Hus. Eftersom vårt 

mötesrum ligger som det ligger är detta till hinder för våra möten 
med kommittéer m.m. Vi måste före hösten komma till en lösning 

som gör att vi kan utnyttja lokalerna bättre. Bör tas upp i 

Vilundarådet vid näste möte. 

3 Processen för årsmötet. 

Det är idag 237 anmälda till årsmötet. 220 har fått meddelande att 
de är välkomna, 7 står på väntelista och får antagligen plats då vi 

nog kan räkna med en del återbud. Övriga har fått meddelande om 
att de kan bli inbjudna till att delta via Zoom. Att använda Zoom via 

Messingen skulle bli väldigt dyrt och sätta upp ett eget Zoom-möte 
är opraktiskt. Eftersom gränsen på 220 personer i matsalen gäller 

sittande personer, så får även de sista 10 plats om styrelsen vid 
behov står upp under mötet.  

Under parentationen blir det en tyst stund så länge namnen rullar 
på skärmen och ett ljus kommer att tändas. Inga namn läses och 

inte heller någon dikt.  
Beslut: Styrelsen föreslår att årsavgiften för 2024 är oförändrad 

(270 kr). 
I valberedningens förslag till styrelse finns ingen ersättare 

föreslagen. Är detta en miss eller är det avsiktligt? Dessutom bör vi 

kolla om nuvarande valberedning är villig att åta sig uppdraget 
ytterligare ett år. Kenneth frågar Anders om båda dessa punkter. 

 

§7 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte hålls 2023-03-20 kl. 09.00 i vårt mötesrum på 
Seniorernas Hus.  

 
§8 Utvärdering av mötet 

Långt men bra.  
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§9 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl. 11.35. 

 
 

Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 

 
 

Bengt Svensson   Kenneth Brynolfsson 


